

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Johann Gotthelf Andreae.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 04.12.1714

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14709

Gratiam et Pacem
a Domino nostro Iesu Christo!

In eo per dilecte,
Quas d. 19 Nov: ad me dedisti litteras, recte
accepi. Non prosum quin gaudium Tibi te-
ster, quo illa, quam continent, animi Tui,
ad metam optimam alacriter contenditis,
significatis me adfecit. Et absit quidem
ut eorum, quae Tu mihi tribuere videris, mi-
hi quidquam arrogem. Interim DEO gra-
tias ago debitas, quod Tuam paucorum
dierum apud nos praesentiam in aliquā
Tuam spirituales utilitatem cedere
involueris. Ductus divinus, quem postea
expertus es, minime adhuc evertit precla-
rum, quod tum concepisti, animi propositum,
sed, dum plurima vera fidei virtuti con-
traria Tibi ostendit, pietatis in te stu-
dium multo magis duxit et accendit.
Nec, te quidquam unquam in hac via inter-
turbare

turbare valebit, si Christum Spectaueris
 solum, fidemque, quod illum complecteris,
 verbi diuini usu precibusque firmare non
 destiteris. Cogitatio quaedam mentem me-
 am subiit, si forte aliquamdiu apud nos
 agere volueris, quo ego pacto Tibi pos-
 sem subsidio aliquo studiorum subue-
 nire. Qua in re tamen nihil decerno, sed
 meo in Te adfectu Tibi exposito, pro-
 videntia diuina consilia mea submitto,
 teque non modo corpore, sed etiam spi-
 ritu per gratiam Christi valere ta-
 beo.

Tuus

Hal. d. 4 Dec Augustus Hermann
 1714

Francke.

A Monsieur Jean Gottschelff
 Drea, Etudiant en Theologie
 Dresden.